

特別服務安排

SPECIAL SERVICE ARRANGEMENT

致各客戶，

由於近日本港交通將嚴重受阻，本公司只可以提供有限度服務、包括辦公室正常運作，所有電郵查詢及報價盡力於最少時間內回覆，貨件配送服務將全日暫停服務，直至另行通知

如上述有關服務有任何臨時修改，將於本公司網站發佈。
不便之處，敬請原諒。

在此期間，您可以联系/whatapp 曾國華先生 852-92698083 获得任何帮助。

另外，本公司網站（www.xtech1999.com）將如常運作，敬請留意。

新領域照明設備有限公司

Dear customers & supplier,

Due to the possible transportation challenges in recent, XTech Lighting will have limited service arrangement, including the normal operation of the office. All email inquiries and quotations will be answered in a minimum period of time. The delivery service will be suspended throughout the day until further notice.

Any temporary changes to the above services will be posted on the company's website.

During this period you can contact/Whatapp Mr. Johnny Tsang 852-92698083 for any assistance.

Sorry for any inconveniences caused.

In addition, the company's website (www.xtech1999.com) will operate as usual, so stay tuned.

XTech Lighting System Company Limited